
Dobrý den pane řediteli, 
byl jsem u Vás minulé úterý 15.4.2025 operován na neurochirurgii (hospitalizace od 14. do 19.) a 
chtěl bych, abyste věděl, že moc a moc děkuji všem z nemocnice Na Homolce. Zejména těm, se 
kterými jsem se setkal na NCH oddělení A. 
 
Mám to štěstí, že jsem doposud lékaře téměř nepotřeboval. Naposledy jsem byl hospitalizován v 18 
letech (a to už je opravdu dávno, >40 let). Chci tím říci, že osobně nemám s pobytem v nemocnicích 
žádnou zkušenost a tedy, když jsem Na Homolku minulé pondělí „nastupoval“, měl jsem vnitřní 
obavy, jak to celé proběhne. 
 
Tím spíš musím složit poklonu a  ohromný respekt nad profesionalitou Vašich lidí, týmu na NCH a celé 
nemocnice. Od kuchařů, přes uklízečky, vynikající sestřičky co nešetří vtípky, operačnímu týmu a 
hlavně lékařům, kteří se toho museli strašně moc naučit a každý úkon vykonat naprosto bezchybně. 
Kéž by takto fungovali všichni, to by se nám tady v naší CZ kotlině hned lépe žilo. 
A to to máte velmi složité, protože se staráte o lidi s potížemi, bolestí, tedy nedá se očekávat, že by 
přicházeli s dobrou náladu. A tak určitě jsou nezřídka pacienti podráždění, nepříjemní. O to více 
smekám, jak to Na Homolce funguje. Za celou dobu jsem se nesetkal ani s náznakem arogance nebo 
nějaké „kyselosti“ od personálu. Jste skvělí! 

(I káva z automatu na chodbě byla slušná 😉) 
 
Společně a pod Vaším vedením děláte úžasnou práci, vracíte lidem to nejcennější zdraví. I v mém 
případě. Moc a moc za vše děkuji. 
 
S úctou a vděkem 
 
Václav Němec 
 


